

## Bestyrelsesmøde 14/12 2024

Tilstede: Mette, Morten N, Karen, Camilla og Anja. Afbud fra Morten P.

### 1. Status fra formand

Der er fnidder i stalden, inkl i forhold til personalets opgaver. I bestyrelsen er der enighed om, at personalet udfører deres opgaver til stor tilfredshed. Ikke mindst er der fuld opbakning til, at opgaverne prioriteres som det er aftalt.

Der er også kommet henvendelser fra medlemmer, der oplever at der tales dårligt om dem. Det accepterer vi ikke!! Vi laver et opslag til facebook og udsender en mail til alle.

### 2. Status fra udvalgene

#### Staldudvalg:

Vi holder fortsat skarpt øje med forbrug af strå, strøelse og foder – i 2025 månedligt.

Der er bestilt 8 m3 grus til lapning af folde og sygefolde.

Vand – vi er bekymrede for om der er et læk på vandstrengen ned mod græsfoldene. Vi holder skarpt øje med forbruget. Snart skal der alligevel vinterlukkes for vandet og det er et mæg-arbejde i vinterkulde og mørke. Til foråret nedsætter vi en task-force.

#### Centerudvalg:

Der er sat julelys og juletræ op.

Vi har fokus på spejlene. Ved det store spejl på langsiden har det bærende bræt sat sig. Det bliver der set på mellem jul og nytår.

Banerne kan godt tåle en afretning. Morten undersøger pris og mulighederne til foråret.

#### Elev- og juniorudvalg:

Der er en ansøger til trænerjobbet.

Som det længe har været tilfældet, er vi udfordret på hestene. Dog fungerer det praktiske omkring foder, strå, vand på folde osv. bedre end nogensinde efter at Julie har taget over. Vi drøfter alternative måder at få tingene til at fungere på.

Der er rimelig tilslutning til juleaktiviteterne.

Der er tilmeldt et hold til elevcup.

#### Aktivitetsudvalg:

Der bliver søgt stævnedatoer til 2025. En sløjfespring, 2 fulde klubstævner og et holdstævne i dressur (måske spring).

### 3. Møde med jagtudvalget

Der har været holdt et meget positivt møde med jagtudvalget. Vi udvider og formaliserer samarbejdet med dem. Vi opretter en underkonto, så regnskabsafregningen bliver formaliseret. De får et menupunkt på Zakobo. Der kommer et årligt møde, hvor RORs bestyrelse deltager i et jagtmøde.

#### 4. Generalforsamling 2025

Skal afholdes inden udgangen af februar. Tirsdag d. 25/2 kl 19.00. Sidste frist for indkomne forslag 31/12 2024. Formand, kasserer og junior-/elevskole posterne er på valg. Hverken Camilla (formand) eller Mette (junior/elevskole) genopstiller.

Næste bestyrelsesmøde søndag d. 26/1 kl. 15.

#### 5. Etablering af ny "stald nord"

Ønske om bedre forhold for de 4 bokse i laden. Bekymring for dyrlæge (Karina) om usædvanligt mange tilfælde af mavesår i stald øst. Vi har ikke set så mange syge heste, som siden vi fik bygget vores fine nye stalde.

Kan vi etablere en stald i springrummet? Med 8 bokse (måske 6). Der flyttes de 4 bokse fra laden + de 4 midterbokse fra stald øst.

Indretning kan udføres uden ændringer af yderfacaden.

Økonomioverslag maks 10.000 kr.

Mandetimer findes blandt frivillige medhjælpere.

Vi er enige om, at det er spændende – vi går videre med ideen.

#### 6. Projekter til sponsorudvalget

Færdiggørelse af rotunde (30-40.000)

Omlægning af måtter på sygefaldene (10.000)

Planering af p-plads (25.000)

Vandanlæg øverste bane (70.000)

Nyt lysanlæg øverste bane (25.000)

Ny elevhest (50.000)